
rouwen zouden 
minder aan zelfover-
schatting lijden en 

meer risicobewust zijn. De 
conclusie ligt voor de hand: 
een juiste balans tussen 
risico en kansen resulteert in 
betere beleggingsresultaten 
op de lange termijn. Inmiddels 
raken we ervan doordrongen 
dat vrouwen nu eenmaal veel 
rationeler en nuchterder zijn 
dan die wilde, gepassioneerde 
mannen in de beleggings-
wereld. Gezond verstand en 
emotionele zelfbeheersing 
zijn essentieel voor een beleg-
ger, en het lijkt erop dat deze 
eigenschappen naadloos 
aansluiten bij vrouwen. 

Ik kan er ook niets aan doen; 
ik ben per slot van rekening 
een vent. Een overmaat aan 
testosteron zorgt voor on-
geduld, en de zoektocht naar 
sensatie stimuleert tot actief 
handelen. Om in te kunnen 
springen op alweer een gou-
den aankoopkans moet eerst 
geld worden vrijgemaakt en 
dus veel te snel winst worden 
genomen op het buitenkansje 
van eergisteren. Op deze wijze 
kan mijn effectenportefeuille 
niet rustig rijpen en loop ik 
veel rendement mis.

Het zijn niet eens de pro-
visies of het verschil tussen 
bied- en laatkoersen die het 

meeste pijn doen. Nee, de  
Nvidia’s heb ik verkocht met 
slechts 10 procent winst, 
waardoor de volgende 900 
procent stijging is misgelo-
pen. Ondertussen vegeteert 
een klein groepje miskleunen 
in mijn portefeuille, in de ijdele 
hoop op betere tijden.

Ik ben niet zielig. Over de 
decennia heen ligt mijn ren-
dement redelijk in lijn met de 
algemene markt, zij het met 
een veel hogere volatiliteit. 
Maar ook al zou het rende-
ment lager zijn, zelfs deze 
aandelen-aap verdient meer 
dan een spaarder. Immers, 
aandelen blijken op de lange 
termijn de beste investering. 

De toekomst ziet er zonnig 
uit. Mijn beleggingsrende-
menten zullen de komende 
jaren een boost krijgen dankzij 
een fors dalende testos-
teronspiegel. Ik mag eindelijk 
meemaken wat vrouwelijke 
beleggers hun leven lang 
ervaren.

Alleen jammer dat de mees-
te vrouwen niet beleggen. 
Misschien durven ze niet.

Wrijf het er maar weer eens in: vrouwen blijken  
veel betere beleggers dan mannen. Gewapend met 

allerlei onderzoeken confronteren willekeurige – 
meestal vrouwelijke – passanten mij ongevraagd  

met deze waarheid. 
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13 Wat is uw verwachting 
van de koers nu de 
strategie is 
veranderd?

“Ik zeg altijd dat ik niet over de 
koers ga, maar wel over de finan-
ciële prestaties van het bedrijf. Ik 
heb net nieuwe doelen afgegeven. 
Het gaat niet tien jaar duren om 
die te halen, die moet ik begin vol-
gend jaar al halen. Ik had eerlijk 
gezegd wel een grotere koersreac-
tie verwacht toen we de verkoop 
van de automotive-activiteiten 
aankondigden. Als het aandeel 
blijft waar het is, dan krijgen we 
natuurlijk wel een heel hoog divi-
dendrendement. Daar kunnen we 
dan ook de aandeleninkoop nog 
onder zetten. Als we onze winst-
verwachtingen waarmaken, en ik 
heb zeer veel vertrouwen dat dit 
gaat gebeuren, dan kan het bijna 
niet anders dan dat het aandeel 
positief gaat reageren.”
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